
T-107. 2021.09.12. Hogyan jutalmaz Isten?

Kedves Szülők és Gyerekek!

Folytatjuk József történetét. Mikor Potifár felesége beszélt a férjével, és hazugsággal súlyos
vádat mondott Józsefre, akkor Potifár haragra gerjedt, és Józsefet börtönbe vetette.

Talán azt kérdezitek: Miért nem védte meg Isten Józsefet? Talán azt gondoljátok: Istennek
meg kellett volna Józsefet jutalmaznia a hűségéért. Hát ez lenne a jutalom, hogy még sokkal
nehezebb helyzetbe, börtönbe került? Vagy Isten már elhagyta Józsefet? De miért éppen akkor
hagyta el, amikor József nagyon is hűséges volt Hozzá? Isten éppen akkor nem lett volna
többé hű Józsefhez?
Ilyen gondolatok nemcsak Józseffel kapcsolatban merülhetnek fel bennünk, hanem a saját
életünkkel, vagy szeretteink életével kapcsolatban is. Mert most is látunk olyan eseteket,
amikor valaki szereti az Urat, kerüli a bűnt, és mégis bajok érik. Sokszor nagy tragédiákba és
szenvedésekbe kerülnek hívő emberek is. Hogy vannak ezek a dolgok?

Először is az Ige kijelenti, hogy Isten hű maradt, Ő nem hagyta el Józsefet: 1Móz 39,21: De
az Úr Józseffel vala, és kiterjeszté reá az ő kegyelmességét és kedvessé tevé őt a tömlöctartó
előtt. Tehát ha nehéz helyzetbe kerültök, akkor se vonjátok kétségbe Isten hűségét és jóságát.
Ne gondoljátok, hogy Isten elhagyott, vagy nem értékelte, ha elkerültétek a bűnt. Az Úr akkor
is veletek van.
Másodszor: Isten gondolkozása más, mint a miénk. Ézs 55:8-9 Mert nem az én gondolataim a
ti gondolataitok, és nem a ti utaitok az én utaim, így szól az Úr! Mert amint magasabbak az
egek a földnél, akképpen magasabbak az én utaim utaitoknál, és gondolataim
gondolataitoknál! Mi sokszor nem tudjuk megérteni Istent és cselekedeteit, de abban biztosak
lehetünk, hogy Ő szeret minket, és jót akar nekünk. Józsefnek is jót tett azzal, hogy a
börtönbe került. Ezt később József is meglátta, és mi is megláthatjuk.
Harmadszor: Józsefet a börtönben is megáldotta Isten. Ennek az áldásnak ugyanaz lett a
következménye, mint Potifár házában. 1Móz 39,22-23: És a tömlöctartó mind azokat a
foglyokat, kik a tömlöcben valának, József kezébe adá, úgyhogy ami ott történik vala, minden
ő általa történék. És semmi gondja nem vala a tömlöctartónak azokra, amelyek keze alatt
valának, mivelhogy az Úr vala Józseffel, és valamit cselekeszik vala, az Úr szerencséssé teszi
vala. Látjátok! Ha olyan nehéz helyzetbe kerülnétek is, mint József, ha esetleg még börtönbe
is jutnátok, ott is lehettek hasznosak, és még ott is meglátszik, hogy az Úr nem hagyja el a
Benne bízókat. Nem kell elcsüggednetek, mert még ott is lehettek mások áldására.

Pál apostolt és Silást is börtönbe vetették, de ők sem keseredtek el, sőt dicsőítették Istent.
Apcs 16:25 Éjféltájban pedig Pál és Silás imádkozván, énekkel dicsőíték az Istent. A foglyok
pedig hallgatják vala őket. És mi lett a következménye? Az, hogy a börtönőr és egész
családja megtért.

Tehát azt üzeni nekünk Isten József történetén keresztül, hogy Benne bízhatunk, bármilyen
helyzetbe kerülünk. Az Úr velünk van, megáld, és ha hiszünk Benne, Ő rajtunk keresztül
másokat is áldásában részesít.
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